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GBS 18-05-2016 

Vraag 1 In 2015 is er de motie aangenomen door de Gemeenteraad van 

Scherpenzeel waarin het College wordt gevraagd de mogelijkheden 

tot het plaatsen van zonnepanelen ten behoeve van het Sportpark De 

Bree te onderzoeken en de Raad hierna op de hoogte te stellen. 

Tot op heden hebben wij niets van U vernomen omtrent deze motie. 

In de ons omliggende gemeenten zien wij echter het ene 

zonnepanelendak na het andere verrijzen. Wij mogen toch hopen dat 

deze gemeenten dat niet doen om de kas van de leverancier van de 

zonnepanelen te spekken. Er is wel degelijk voordeel te behalen met 

het plaatsen van zonnepanelen evt. in samenwerking met alle 

sportverenigingen. 

In de motie is aangegeven dat uw college binnen een jaar stappen 

moet ondernemen. Dit jaar is voorbij en wij hebben nog steeds niets 

vernomen. 

Wilt U ons zo spoedig mogelijk op de hoogte stellen van uw stappen 

m.b.t. deze motie? 

 

28-07-2016 

Antwoord 1 

Vorig jaar zijn er in het kader van een regioproject voor de (kleed) 

gebouwen van VV Scherpenzeel, SV Valleivogels, Willaerruiters en de 

Holestick onderzoeken uitgevoerd om te kijken wat de mogelijkheden 

waren m.b.t. zonnepanelen. Dit is ook gedaan voor het zwembad en 

de Breehoek. Van allen is een rapportage waarin aangegeven de 

mogelijkheden en de investeringen die er mee zijn gemoeid om de 

zonnepanelen te plaatsen. Uit de rapportages blijkt dat de gemiddelde 

terugverdiend tijd van de investering rond de 10 jaar ligt behoudens 

voor het zwembad ligt die op 20 jaar. De rapportages zijn 

doorgestuurd naar de verenigingen met het verzoek of er interesse is 

voor verdere uitwerking. De verenigingen hebben aangegeven dat zij 

geen mogelijkheden zien om de investering te doen.  

De Willaerruiters hebben een tijdje daarna gereageerd en aangegeven 

dat zij eventueel bereid zijn het dak van de manege geheel vol te 

leggen met zonnepanelen en de opbrengst aan energie ook 

beschikbaar kon komen voor andere verenigingen (zij kunnen voor 

hun eigen energieverbruik volstaan met een klein deel van het dak). 

Hierover hebben wij gesproken met een plaatselijk installatiebedrijf 

die op dit gebied heel actief is. De heer Diepeveen is daar mee aan de 

gang gegaan en heeft zijn connecties aangesproken om een en ander 

uit te zoeken.  

Eind mei is een (globale) rapportage ontvangen die aangeeft dat er 

mogelijkheden zijn om e.e.a. te realiseren en dat dit een investering 

                                                 
1 De vragen worden bij de griffier ingediend en in iBabs geplaatst. Schriftelijke beantwoording vindt zo spoedig 

mogelijk plaats, in ieder geval binnen dertig dagen nadat de vragen zijn binnengekomen. Mondelinge 
beantwoording vindt plaats in de eerstvolgende raadsvergadering. Artikel 40 RvO. 



vraagt van ongeveer € 465.000,00. Om het project concreter te 

maken en verder uit te werken op haalbaarheid en financiering is 

naderonderzoek nodig waaraan kosten zijn verbonden. Hiervoor is 

nog geen opdracht verleend. 

 


